
Dobrý den,

omlouvám se, ale měl jsem snahu vše řešit mimo informační zákon i mimo

podatelnu, bohužel mi neni doloženo to, o co žádám a ani mi neni postup

vysvětlen.

Budete-li potřebovat něco vysvětlit z níže uvedeného, rád ihned udělám.

Zatím bylo doloženo, že MO ČSSD v Hrabové vitríny vybudovala (respektive

pan Dvořák to za MO doložil jen u vitríny u Hrušky) a zároveň bylo

doloženo, že obě vitríny okresní výbor ČSSD (nadřízený orgán MO ČSSD v

Hrabové) věnoval místním spolkům (Zelená Hrabová).

V souladu s informačním zákonem žádám:

1. Dne 16.12. 2029 řekl tajemník pan Jan Socha na jednání zastupitelstva,

že budou vitríny (ČSSD a ODS) vyhlášeny ve ztrátách a nálezech. Dosud jsem

si ničeho takového vyvěšeného nevšiml. Prosím, pošlete mi danou vývěsku a

uvedte kdy tak bylo učiněno a do kdy se mohou "majitelé" hlásit.

2. Pan Jan Dvořák donesl na úřad dokument, ze kterého je patrné, že vitrínu

u Hrušky vybudovala místní organizace ČSSD. On z pozice tehdejšího předsedy

místní organizace požádal o vyjádření různé instituce o povolení. Doložte

mi, prosím, že vybudování vitríny bylo povoleno MOb Ostrava—Hrabová.

Nachází se tato informace na úřadě nebo to je černá stavba?

3. V bodě dva uvádím, že pan Dvořák nechal pro MO ČSSD zřídit vitrínu a

doložil pouhý souhlas jednoho povinného subjektu. Takto to doložil pan

Dvořák paní Matuštíkové. Spolek Zelená Hrabová doložil společně s hasiči

prohlášení okresního výboru ČSSD (nadřízený orgán MO ČSSD v Hrabové) , že

se vitrín vzdává ve prospěch hasičů a Zelené Hrabové. Úřad tvrdí, že Jan

Dvořák doložil, že je vlastníkem vitrín. Zašlete mi prosím dokument, který

se ke mně dosud pravděpodobně nedostal, kde prokazuje pan Dvořák, že je

vitrína v jeho vlastnictví (fyzické osoby) a že se o vitrínu roky staral).

4. Již se starosta prosím veřejně omluvili paní Ziobrové za nevhodné

chování šéfredaktora Jana Dvořáka, které mi jako zastupiteli nahlásili

občané? V souvislosti s nástěnkami vtrhl šéfredaktor Jan Dvořák do

kanceláře paní Ziobrové a třískal do nábytku, že to tak nenechá a že bude

paní Ziobrovou žalovat, že mu chce vzít nástěnku ČSSD. Toto jsem si ověřil

u dvou úředníků a potvrdili mi, že se tak stalo. Když se veřejně

starosta chystá omluvit za to, že tajemník a šéfredaktor ukradli fotky pro

Hrabovské listy, tak by se měl starosta omluvit i za toto chování tajemníka

(který šéfredaktora kryje) a šéfredaktora, který se chová agresivně,

zastrašuje podřízené tajemníka a jedná jako nadřízený všem úředníkům,

protože je šéfredaktor. Omluvil se za toto chování a nekonání tajemníka náš

pan starosta?

Ve stručnosti co požaduji:

Ad 1) Dokument s vyhlášením ztrát a nálezů (vitríny ODS, ČSSD v MOb

Ostrava—Hrabová).

Ad 2) Povolení stavby vitríny od MOb Ostrava-Hrabová pro ČSSD u Hrušky a

Budoucnosti.

Ad 3) Doložení pana Dvořáka, že vitríny vybudoval on jako fyzická osoba,

nebo se on jako fyzická osoba o ně staral. Zaslán mi byl pouze dokument, že

se nadřízený orgán (okresní výbor ČSSD) vzdává vitrín ve prospěch spolků a

že vitrínu postavila MO ČSSD Ostrava—Hrabová, která byla zrušena a v

Hrabové již nic nemůže vlastnit.

 



Ad 4) Jan Dvořák v souvislosti s vitrínami na úřadě vyhrožuje a mlátí do

n

j

ábytku. Tajemník úřadu se veřejně odmítl paní Ziobrové zastat, zastal se

i alespoň veřejně starosta?

Děkuji za spolupráci.

S pozdravem-

út 19. 1. 2021 v 13:31 odesílatel—napsal:
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Dobrý den,

omlouvám se, ale nerozumím tomu sdělení pana Dvořáka. Odpovíte mi prosím

pane tajemníku mimo 106ku?

1. Disponuje pan Dvořák tedy souhlasem úřadu s umístěním vitríny na

pozemku obce? Nebo disponuje jakýmkoliv souhlasem úřadu? Můžete mi ho za

úřad zaslat (musí ho mít přeci i úřad).

2. Na jednu stranu je tvrzeno, že je to ve vlastnictví pana Dvořáka a na

druhou stranu je všude uvedena ČSSD (i v žádosti o souhlas na telecom),

která se vitríny zřekla (okresní ogranizace ČSSD). Když jsem byl členem

ČSSD, vždy se mluvilo o nástěnce ČSSD, dokonce jsem pomáhal s vyvěšováním,

pak Radmila Lysáková Balušková, nikdy to nebylo ve vlastnictví Jana Dvořáka

a nikdy se o to Jan Dvořák nestaral. Zašlete mi prosím onen prokazující

materiál, kde je jasně řečeno, že je vlastníkem nástěnky Jan Dvořák.

Dokumenty statutára za politickou organizaci nejsou doložením toho, že je

Jan Dvořák vlastník.

3. Na jednání zastupitelstva bylo řečeno, že všechny předmětné vitríny

budou vyhlášeny jako ztráty a nálezy, prosím pošlete mi odkaz, kde to visí.

4. Jelikož mi bez vysvětlení rada neodsouhlasila umístění nástěnky u

tramvaje pana Kohoutka, pak mi nezbývá, než se přihlásit o nástěnku ČSSD,

která se jí vzdala ve prospěch hasičů. Bude dostačující pro úřad, když ČSSD

odsouhlasí předání vitríny spolku TORALI? V dokumentech pana Dvořáka se

píše, že to před 29 lety vyřizoval z pozice předsedy MO ČSSD, takže to

prokazatelně patří ČSSD a jelikož není místní ČSSD zřízena, rozhoduje o tom

okresní ČSSD. Co budete kromě vyjádření od ČSSD po mně ještě potřebovat

(úřad)?

5. Zastal jste se někdy svých kolegyň, jak na ně Jan Dvořák útočí? Nebo

Vám to vyhovuje, protože je necháváte rád panem Dvořákem zastrašovat, aby

nemohly svědomitě a nestranně odvádět svou práci? To co píše v dokumentu o

paní Matuštíkové nebo to, že bouchá do stolu a arogantně řve po paní

Ziobrové je naprosto nepřijatelné a hrozím se toho, kam to necháte jako

jejich nadřízený dojít. Jestli hodláte jen přihlížet, budu rád, když mi

toto oznámíte.

Věřím, že mi odpovíte do konce tohoto týdne, jinak se budu muset zeptat

přes 106, což nikdo z nás nechce.

S pozdravem,


